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Villreinfangsten som Verdensarv  

 - En ti tusen år lang tradisjon 
 

Arbeidsutvalget – 03.07.2017  
 

Sted:    Telefonmøte 

 

Til stede:  

Arbeidsutvalg:  Kristin Hille Valla, Per Dag Hole, John Olsen, Bengt Fasteraune. 

 

Ellen Marie Sørumgård Syse (prosjektleder, referent). 

 

Meldt forfall:   

 

Kopi:    

 

 

 

Sak:   Ansvar 

01/17 Til dagsorden Kristin sak knyttet til sak 5, OFK.  

Harald Jacobsens bortgang. John var i begravelsen, 

ordnet blomster fra styret. 

 

02/17 Kontaktforum  

høst 2017 

Enighet om å arrangere nytt kontaktforum på Hjerkinn, 

uke 40. Må begynne å jobbe med å skaffe aktuelle 

innledere. Vet på aktuelt tidspunkt hvem som har vunnet 

valget, men ikke hvem som får ulike posisjoner 

(komiteer mm).  

Viktig med balansegang mellom lokalt engasjement og 

jobbing mot sentralt/politisk. Aktuell arena å få informert 

politikere som trenger å vite, som kan engasjere seg. 

Samtidig viktig å bevare kontaktforum som arena for å 

styrke og bevare lokalt engasjement.  

Alle 13 kommuner, 4 fylkesmenn og 4 fylkeskommuner 

må inviteres.  

Må ha program klart i midten av august. Fokus på lokal 

deltagelse, men også få inn sentrale personer for å vise at 

dette er et viktig prosjekt. Sentrale politikere som vil og 

kan. Legge fram/orientere om oppdaterte fagrapporter. 

Presentasjon/erfaringer fra eksisterende 

verdensarvlokalitet. Urnes og Geiranger nevnt som 

aktuelle lokaliteter.  

Skisse program: 

1) Siden sist – hva har skjedd, status 

2) Lokalt innslag 

3) Verdensarvsted 

4) Sentral politiker 

5) Representant fra ressursgruppe (for eksempel 

Anne Mari Aamelfot Hjelle, DNT)  

6) Fagrapporter 

Ellen 

Styre/AU 
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03/17 Ressursgruppe Har ikke vært kontakt samlet, men enkeltpersoner ved 

behov. Må kontaktes – få beskjed om at «prosjektet 

lever», at de fortsatt er med og at deres deltagelse er 

svært verdsatt!  

Invitere til eget møte med ressursgruppa i Oslo. Fått 

tilbud om å benytte DNT’s lokaler (trolig kostnadsfritt).  

Enighet om å arrangere dette møtet 5. september. Kristin 

kontakter DNT ang lokaler. Møtevarighet 2-3 timer; mat 

ved oppstart eller halvveis.  

Program for møte: Status arbeid i styre/med prosjektet, 

fagrapporter. Hva kan ressursgruppa gjøre for prosjektet? 

AU bør være med på møte, så langt råd er. Ikke 

nødvendig med hele styret.  

Oppdatere notat som tidligere er skrevet til 

ressursgruppa. Kombinere med innkalling til møte. 

 

 

 

 

 

 

Kristin 

 

 

 

 

 

 

 

Ellen 

 

04/17 Organisering av 

prosjekt/styre 

Per Dag stilte spørsmål ved organisering av prosjektet: 

Er arbeidet så stort og komplekst at vi trenger mer tyngde 

bak? Det har vært jobbet i mange år; blir vi ikke tatt så 

seriøst som vi bør/forventer å bli? Eksempelvis: RA sin 

respondering (eller mangel på sådan) på henvendelser. 

Bør tyngre organisasjoner/miljøer/institusjoner stå 

ansvarlige; ikke bare styret? Gjerne offentlige 

(kommune, fylkeskommune). 

Hvordan organisere arbeidet for å få større 

gjennomslagskraft? Kan vi finne en form som har mer 

effektiv framdrift? 

Kristin: Vanskelig sak på et telefonmøte. Positivt signal 

utad at styret har stått sammen/vært med fra starten: 

«Dette har vi tro på!». Når det gjelder respons på 

henvendelser: slik den offentlige kulturen er. Vi selv som 

har hatt og har engasjementet.  

Norge stiller kandidatur til UNESCOs verdensarvkomite 

november 2017 (Jørn Holme og Berit Lein). Kan ha 

betydning for oss.  

John: Opplevd RA slik i andre sammenhenger ogsp. Ikke 

de selv som har kommet opp med prosjektet → 

«problem!» (jfr Odda, Tyssedal). 

Ide å involvere Jostein Bergstøl i større grad? Må i så fall 

skje som en del av hans jobb på Kulturhistorisk museum.  

 

Saken drøftes i hele styret ved en senere anledning? 

 

05/17 Kontakt OFK Kristin: Ny fylkeskonservator, oppstart 1.august. Kjenner 

henne godt fra tidligere, positiv! Kristin ønsker å ta et 

møte med henne kort tid etter oppstart. Aktuell som 

støtte til prosjektet; styremedlem?, innledning 

kontaktforum? 

 

Ikke tid til i telefonmøtet: Ellen hatt litt kontakt med 

saksbehandler hos OFK gjennom vinter/vår. Lite villig til 

Kristin 
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å uttale seg når temaet verdensarv har blitt bragt på bane. 

Men har via prosjekt knyttet til fangstanlegg i Lesja fått 

OFK litt mer «med». Håper å kunne videreutvikle dette. 

 

Ellen 

06/17 Facebookside for 

prosjektet? 

Per Dag og Ellen har pratet om å få etablert en Facebook-

side for prosjektet. Viktig informasjons og 

«markedsførings»-kanal. OK fra AU. 

Aktuelt å få til et nyhetsbrev som med jevne mellomrom 

kan sendes ut til aktuelle parter. 

Ellen 

 

 

Ellen 

07/17 Referat div møter Per Dag og Kristin ga kort referat fra tre møter: 

1) Møte med Dag Hessen. Har skrevet et notat om 

prosjektet der han framhever villreinen som 

særskilt ansvarsart, og den unike kombinasjonen 

av historie, natur og kultur som 

verdensarvprosjektet representerer. 

2) Møte med statssekretær i LMD, Hanne Maren 

Blåfjelldal. Ble oppfattet som lite interessert og 

lite positiv. Kristin vil følge opp etter ferien. 

3) Møte med Anne Mari Aamelfot Hjelle, DNT. 

Svært positiv! Ønsker å støtte opp og bidra så 

godt de kan. Villig til å være med i ressursgruppa.  

 

08/17 Eventuelt - Bengt vil prate med Raymond Sørensen (tar over 

som daglig leder ved Norsk Villreinsenter Nord 

1.august, etter Jo Skorem) ang deltagelse i styre 

mm.  

- Utlyst nye verdiskapingsmidler: Villreinfjellet 

som verdiskaper. Søknadsfrist 1.september. Bengt 

og Ellen tar en prat om dette. 

- Regionale planmyndigheter: må lages gode 

formuleringer vi kan få inn i diverse planverk! 

Kan være konkrete i disse planene. 

Bengt 

 

 

 

Ellen 

 

 

Ellen 

    

    

 

 

Må ha nytt AU-møte i forkant av møte med ressursgruppa.  


